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ZAPISNIK

3. seje Ob6inskega sveta ob6ine Roga5ovci, ki je bila v 6etrtek, 23.3.2023 ob 18.00 uri v
prostorih Kulturne dvorane obdine Roga5ovci, kijo je vodil Zupan Rihard Peurada.

DNEVNI RED:
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepdnosti.
2. Obravnava in potrditev dnevnega reda.
3. Pregled in potrditev zapisnika 19. seje (preiSnji mandat) Ob6inskega

sveta Ob6ine RogaSovci.
4. Pregled in potrditev zapisnika 2. seie Obdinskega sveta ObEine

Roga5ovci.
5. Obravnava Odloka o proradunu Ob6ine Roga5ovci za leto 2023.
6. Obravnava predloga Letnega programa kmetiistva za leto 2A23.
7. Potrditev DllP-a - Obnova in rekonstrukcija cest v romskem naselju

Serdica ter DllP-a Obnova in rekonstrukcija cest v romskem naselju
Sotina.

8. lmenovanje dlanov va5kih odborov kot posvetovalnih teles
Obdinskega sveta obdine Roga5ovci.

9. Uvedba energetskih skupnosti v Ob6ini Roga5ovci.
10. Pobude in vpra5anja.
1 1. Razno.

T6. 1 - Otvoritev seje in ugotovitev sklepdnosti

Zupanje pozdravil vse navzode in ugotovil, da je ob6inski svet sklep6en (prisotnih 14 dlanov
obdinskega sveta).
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Prisotni:
- Zupan obdine Rihard Peurada
- dlani ob6inskega sveta: Agata Recek, Andrq Kisilak, Andreja Koller, Danijela Kolar, Darko
Felkar, Drago Bertalani6, Frandi5ek Kranjec, Johel Mencigar, JoZica FUkaS, Karel Horvat,
Martin Ficko, Milan Frdko, Slavko Barbarid, Suzana Bokan.
- ostali prisotni- vabljeni: TomaZ Zver, direktor Sondne zadruge
- ostali prisotni- obdinska uprava:, Dragica Tomovid, radunovodjaYlll2, Danijela Kodar, strok.
sod. Vl!/1, Laura Muniha, strok. sod. Vll/1, Anja Cigut strok. sodel. Vll/1 in Simona Jani6,
strok. sod. V!.
Odsoten: Alen Schwarz 6lan OS (opravi6eno).



Te.2 - Obravnava in potrditev dnevnega reda

elaniobdinskega sveta so se s predlaganim dnevnim redom strinjali. Martin Ficko je predlagal,
da se prednostno obravnava 9. to6ka dnevnega reda, zaradi prisotnosti predstavnika Sondne
zadruge. Ostali 6lani so se s predlogom strinjali, Zupan pa je dodal, da bo ta to6ka na dnevnem
redu takoj, ko bo prisoten gospod Zver in dal na glasovanje

SKLEP 5t.18

Potrdi se dnevni red 3. seje obdinskega sveta s predlagano spremembo.

Pred glasovanjem je bilo prisotnih 14 dlanov obdinskega sveta, od tega je 14
dlanov glasovalo ZA.
Sklep JE BIL sprejet.

T6. 3 - Pregled in potrditev zapisnika 19. Obdinskega sveta Obdine Roga5ovci

lupanje povedal, da zapisnik zadnje seje prej5njega mandata ni bil potrjen, zato je predlagal,
da zapisnik potrdi novi obdinski svet.
Pripomb ni bilo, zato je bil na glasovanje dan

SKLEP 5t. 19

Potrdi se zapisnik 19. seje Obdinskega sveta ob6ine Roga5ovciv zapisani obliki.

Pred glasovanjem je bilo prisotnih 14 dlanov obdinskega sveta, od tega je 14 dlanov
glasovalo ZA.
Sklep JE BIL sprejet.

T6. 4 - Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje Ob6inskega sveta Obdine
RogaSovci

Ker ni bilo pripomb na zapisnik 2. redne seje ob6inskega sveta, je 2upan dal na glasovanje

SKLEP 5t.20

Potrdi se zapisnik 2. redne seje Ob6inskega sveta Ob6ine Roga5ovci v zapisani obliki.

Pred glasovanjem je bilo prisotnih 14 dlanov obiinskega sveta, od tega je 14 Elanov
glasovalo ZA.
Sklep JE BIL spreiet.

Ti. 5 - Obravnava Odloka o proradunu Obdine Roga5ovci za leto 2023

Uvodoma je Zupan povedal, da je bil predlog proraduna predstavljen Ze na seji obdinskega
sveta in dan v javno ruzptavo. V tem dasu so se sestali Ze tudi nekateri odbori, ki pa na sam
predlog proraduna niso imeli vedjih pripomb. Ob tem je 5e dodal, da si vedjih pripomb oz.
sprememb predloga proraduna niti ne 2elimo, ker v tem letu oz. v dasu izgradnje vodovodnega
sistema B niti ne bi bila moZna realizacrla. Zupan je 5e dodal, da bi naj obdina po prvi oceni
oz. izraiunih prejela okrog 1.040.000,00 EUR prihodkov od komunalnih prispevkov za
prikljuditev na vodovodno omreZje, ki je v gradnji. Ker pa bo obdanom omogo6eno obro6no
odpladevanje in torej obdina ne bo celotna sredstva prejela v leto5njem letu, bo potrebno
zadolZevanje.
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V nadaljevanju je Zupan predstavil spremembe, ki so bile podane v 6asu javne razprave, in
sicer: na seji Odbora za gospodarske dejavnosti, kmetijstvo in gozdarstvo je bil podan predlog

za povedanje sredstev ZTKP Gori6ko, ki za obCino predstavlja turistidno informacijski center
in tako spodbuja razvoj turizma, povezuje ponudnike turistidnih storitev in turistidna dru5tva ter
spodbuja in usklajuje njihove aktivnosti na podrodju oblikovanja, promocije in trZenja celovite
turistidna ponudbe.

Prostovoljno gasilsko dru5tvo Roga5ovci je podalo vlogo za dodatno sofinanciranje obnove
gasilskega doma. Dru5tvo je dejansko 2e v letu 2022 zadelo z obnovo notranjosti doma in

delno 2e tudi prejelo sredstva od obdine, vendar so se pokazale dodatne potrebe, ki zahtevajo

dodatna sredsfua. Tako se predlaga 50 % sofinanciranje vrednosti po predloZenih ponudbah

oz. predradunih.

Ze predhodno je bilo povedano, da je informativni izradun za postavitev turistidno obvestilne

signalizacije (oznadevalne table) je precej vi5ji od Ze nadrtovanih sredstev, zato se predlaga
iapove6anje. Zupnija Perto6a namerava v letu 2023 obnovitifasado, ureditiostreSje novega dela

cerkve, zamenjati kritino na starem delu cerkve in urediti okolico cerkve. Predlaga se

sofinanciranje navedene investicije. Ureditev parkiri5da v Fik5inci - clani vaSkega odbora so
podali pripombe k predlogu proraduna z navedbo, da se doda postavka Ureditev parkiri5da v
Fik5incih v znesku 22.000,00 EUR. Navajajo, da je bilo v proradunu 2422 za ta namen
predvidenih 56.000,00 EUR, porabljenih pa zgolj 34.000,00 EUR.

Povedal je, da je bilo dodatno za strc5ke izdelave projektne dokumentacije za ta namen
pla6anih 4.416,00 EUR ob tem pa 5e dodal, da je realizacija tako nizka, ker je obdini uspelo
pridobiti veliko cenej5o ponudbo za gradnje od takrat ocenjene vrednosti. Strinja se, da je

potrebno projekt v letu 2023 zakljuditi, to pomeni postaviti za5ditno ograjo na opornem zidu in
zasaditi Skarpo z grmovnicami. V ta namen je obdina 2e tudi pridobila ponudbe. Asfaltiranje ni

predvideno, ker tudi parkiri56a pri drugih pokopali5dih niso asfaltirana, prav tako pa je trenutno
prioriteta vodovod.
Podrobnej5e obrazloiltve je v nadaljevanju podala 5e Dragica Tomovi6, kije pripravila predlog

proraduna v obliki, kot so jo 6lani obdinskega sveta prejeli z gradivom za dana5njo sejo v
obravnavo in potrditev.

RAZPRAVA.

Andrei Kisilak kot predsednik Odbora za javne finance je povedal, da so 6lani odbora predlog
prora6una obravnavali na svoji seji, kjer pa ni bilo podanih sprememb ali dopolnitev, ter sprejeli

sklep, da naj ob6inski svet predlog proradunazal.2023 potrdi. So pa 6laniodbora predlagali,

da bise naj pregledaliobstoje6i pravilniki in se ustrezno dopolnilioz. spremenili. V nadaljevanju
ga je zanimalo, kako je s projektom izgradnje plo6nikov od Nuskove do Sotina, saj je razvidno,

da bi naj ta investicija bila kon6ana Sele v letu 2026. Zanimalo ga je tudi, zakaj se nadaljuje

izgradnja plo6nikov v Sv. Juriju (Metlika), saj to ne spada med prioritetne projekte. Glede
prikljudnine na vodovod, ki je v 2. tazi izgradnje in na katerega se bodo na novo priklju6evala

gospodinjstva obdini, je prediagani znesek v vi5ini 1.600 Eur previsok. V naertu razvojnih
programov je predvidena izgradnja skakalnega centra v Pertodi, izgradnja kolesarskega
poligona (dobrodo5la bi bila predstavitev tega projekta), sajje predvideno 100o/o sofinanciranje

s strani obdine in pa gradnja iistilne naprave v Sv. Juriju - kako je zizvedbo teh projektov.

Zupanje odgovoril, da se za izgradnjo skakalnega centra kot tudi za izgradnjo kolesarskega
poligona 6aka na razpis za finandna sredstva in da se ta dva projekta nadrtujeta v l. 2024.
Gradnja distilne naprave bo prav tako izvedena v letu 2024. Glede izgradnje plodnikov in
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kolesarske steze od Nuskove do Sotine pa pridakujemo termin za sestanek na DRSC-ju. Glede
prikljudnine na vodovodno omreZje je v pripravi odlok, zato todnega zneska 5e nimamo.
Gradnja plodnikov v Metliki pa je projekt iz leta 2022.

Joiico Fiika5je prav tako zanimalo kako je z dokumentacijo glede odkupa parcel za namen
izgradnje plo6nikov in kolesarske steze od Nuskove do Sotine in ali ni moZno, da bita protekt
bil prioriteta, saj gre za zelo nevarno in prometno cesto v obdini. V nadaljevanju je povedala,
da je bil predlagani znesek za izgradnjo parkiri5da v Fik5incih dosti vedji kot pa je sedaj
upo5tevan v prora6unu.

Odgovor je podal Zupan in povedal, da so bila nekatera dela v Fik5incih Ze izvr5ena, ponudba
za zasaditev Skarpe je bila previsoka, saj je obdinska uprava pridobila dosti bolj ugodno
ponudbo.

Milan FrEko se je prav tako dotaknil neizvajanja projekta izgradnje plo6nikov in kolesarske
steze ob regionalni cesti Nuskova - Sotina in vpraSal, kje se je zataknilo oz. k8 se dogaja z
dokumentacijo, da se 2e dve letizadeva nikamor ne premakne. lzpostavilje avtobusno postajo
v Serdici, saj bi bilo tu nujno urediti avtobusno postajali5de, ki ga sedaj sploh ni. Avtobus se
ustavi na cesti in Solski otroci in dijaki (seveda tudi ostali potniki), morajo predkati cesto, ki pa
je zelo prometna.
Zanimalo ga je tudi, kako je z odmerami cest, ki 5e vedno niso bile izvedene s strani obdine.
Ceste se sedaj zaradi izgradnje vodovoda zelo unidujejo in ko bo ta investicija dokondana, bo
potrebna obnova unidenih cest, zato bo brez odmerjenih cest toliko teZje to zadevo urediti.

Zupanje odgovoril, da obdina do sedaj z projektom izgradnje plodnikov in kolesarske steze ni
imela nobenih nalog, vse re5uje drZavni organi. Ko bo sklican sestanek na DRSC-ju, pa bomo
zahtevali za prednostno obravnavno oz. izvedbo tega projekta.
Ceste, ki so unidene v sklopu izgradnje vodovoda se sproti krpajo, seveda pa se bodo ceste,
ki bodo zelo unidene po kondanju vodovoda obnovile.

Martin Ficko kot predsednik Odbora za varstvo okolja in urejanje prostora je povedal, da so
se sestali 6lani odbora in izpostavili kar precej peredih todk (razvidno iz prilo2enega zapisnika
odbora). V nadaljevanju je predlagal, da bi morali pri izvajanju projektov, ki se izvajajo na
terenu, kot nadzorniki sodelovati tako dlani odbora, kot 6lani obdinskega sveta in tudi vsi
obdani obdine Roga5ovci, da bi se lahko sproti odpravljale napake, da bi na ta na6in dela bila
izvedena dobro in kvalitetno. Vse skupaj pa je povezano tudi s ponudbenimi cenami, ki jih
dajejo ponudniki za posamezni nadzor in bi lahko v obdinskem proradunu na ta nadin kaj
privardevali. Razmi5ljal je tudi v smeri ustanovitve javnega komunalnega podjetja. lzpostavil
pa je tudi odlaganje odpadkov v naravi.

Darko Felkar kot predsednik Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu je povedal, da
se je tudi ta odbor sestal in med drugim obravnaval tudi problematiko avtobusne postaje v
Serdici. Glede odlaganja odpadkov pa je povedal, da v kolikor se ugotovi kr5itelja, prijavo lahko
poda Lovski druZini Roga5ovci oz. njemu kot lovskemu 6uvaju, saj ima pooblastila za prijavo
pristojni in5pekciji ter se tudi na ta nadin ustrezno sankcionira kr5itelje.
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Po kondani razpravije Zupan dal na glasovanje

SKLEP 5t.21

Ob6inski svet Ob6ine Roga5ovci sprejme Odlok o proraEunu Obdine Roga5ovci
za leto 2023.

Obdinski svet Ob6ine RogaSovci sprejme Nadrt ravnanja z nepremidnim
premoienjem Obdine RogaSovci za leto 2023.

Ob6inski svet spreime Sklep o doloditvi skupne vrednosti pravnih poslov za leto
2023.

Pred glasovanjem je bilo navzodih 14 6lanov ob6inskega sveta, od tega je 14
Elanov glasovalo ZA.

Sklep JE BIL sprejet.

76.9 - Uvedba energetskih skupnosti v Obdini Roga5ovci

Predstavitev je podal direktor Sondne zadruge TomaZ Zver. Povedalje, da gre za proizvodnjo
elektridne energije iz obnovljivih virov z napravo za samooskrbo, v tem primeru za son6no
elektrarno in s tem znatno znii:anle stro5ka elektridne energije in omreZnine. lzradun je bil
pripravljen za OS Pertoda, za objekt Kulturne dvorane v Sv. Juriju in za fizidne osebe. Prijava
za subvencijo bo dana za postavitev son6ne elektrarne na Kulturni dvoraniv Svetem Juriju, na
katero se bodo lahko prikljudili najbliZjijavni objekti, ki bodo tvorili energetsko skupnost. Vse
postopke prijave in postavitve elektrarne spelje Sondna zadruga. Obdina je zadrugi podelila
odpladno slu2nost sklenila pa bo tudi pogodbo s Sondno zadrugo, s katero si bo zagotovila
niZjo ceno elektrike.

ObEinski svet ObEine RogaSovci se je seznanil z uvedbo Energetskih skupnosti v ObEini

RogaSovci.

T6. 6 - Obravnava predloga Letnega programa kmetijstva za leto 2023

Laura Munih je na kratko predstavila letni program kmetijstva, za katerega so zagotovljena
finandna sredstva v proradunu za l. 2023 v skupni vi5ini 40.000,00 EUR. Od tega je 30.000,00
EUR namenjenih za skupinske izjeme in 10.000,00 EUR za de minimis. V nadaljevanju je 5e
povedala, da je sprejeta nova Uredba EU, zato bo tekom leta potrebno sprejeti nov Pravilnik
o spodbujanju kmetijstva in podeZelja v Obdini Roga5ovci.

Razprave ni bilo, zato je Zupan dal na glasovanje

SKLEP 5t.22

Obiinski svet Obdine Roga5ovci spreime letni program kmetijstva za leto 2023, v
predlagani vsebini.

Pred glasovanjem je bilo navzo6ih 14 dlanov obdinskega sveta, od tega je 14 Elanov
glasovalo ZA.
Sklep JE BIL sprejet.
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Tc. 7 - Potrditev DllP-a - Obnova in rekonstrukcija cest v romskem naselju
Serdica ter DllP-a Obnova in rekonstrukcija cest v romskem naselju Sotina

ObrazloZitev k tej todkije podala Danijela Kodar in povedala, da je Ministrstvo za kohezijo in
regionalni razvoj objavilo javni razpis za sofinanciranje projektov osnovne komunalne
infrastrukture v romskih naseljih v letih 2023 in 2024. Obdine, ki imajo na svojem obmo6ju
evidentirana do najved tri romska naselja, lahko kandidirajo z eno vlogo, de pa imajo Stiri ali
ved romskih naselij, pa lahko kandidirajo z najved dvema vlogama, ki pa se morata nanaSati
na razlidni romski naselji.
Obdina bo prijavila dva projekta. Prvi projekt je Obnova in rekonstrukcija cest v romskem
naselju Serdica, ki bi se izvalal v letu 2023 in v sklopu katerega bi se obnovila dva odseka
obdinskih cest v skupni dol2ini 1.015 m. Pritem bi obdina zagotovila 103.733,84 EUR lastnih
sredstev, 135.334,04 EUR pa bi predstavljaltransfer iz drZavnega prora6una, v kolikor bi bila
vloga odobrena.
Drugi projekt je Obnova in rekonstrukcija cest v romskem naselju Sotina, ki bise izvajal v letu
2024 in v sklopu katerega bi se obnovila dva odseka obdinskih cest v skupni dolZini 445 m. Pri
tem bi obdina zagotovila 41.655,86 EUR lastnih sredstev,56.075,18 EUR pa bi predstavljal
transfer iz drZavnega proraduna, v kolikor bi bila vloga odobrena.

Razprave ni bilo, zato je Zupna dal na glasovanje naslednja dva sklepa:

SKLEP 5t.23

Obdinski svet ObEine RogaSovci potrdi DllP za program Obnova in
rekonstrukcija cest v romskem nasefiu Serdica v predlagani vsebini.

Pred glasovanjem je bilo navzodih 14 ilanov obdinskega sveta, od tega je 14 ilanov
glasovalo ZA.
Sklep JE BIL sprejet.
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SKLEP 5t.24

obdinski svet obdine Roga5ovci potrdi DllP za program obnova in
rekonstrukcija cest v romskem naselju Sotina v predlagani vsebini.

Pred glasovanjem je bilo navzodih 14 dlanov ob6inskega sveta, od tega je 14 Elanov
glasovalo ZA.
Sklep JE BIL spreiet.

T6. 8 - lmenovanie dlanov va5kih odborov kot posvetovalnih teles Obdinskega
sveta obdine Roga5ovci

elanom obdinskega sveta je z gradivom za sejo bil posredovan seznam dlanov za
predstavnike va5kih odborov. Predloge je obravnavala tudi Komisija za mandatna vpra5anja,
volitve in imenovanja. Ker ni bilo nobenih zadikov pri predlogih za imenovanje, se predlaga,
da obdinski svet potrdi predlagane kandidate. Ker tudi dlani obdinskega sveta niso imeli
pripomb kot tudi ne razprave, je Zupan predlagal v sprejem
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SKLEP 51.25

Ob6inski svet Ob6ine Roga5ovci potrdi predlagane kandidate za 6lane vaSkih
odborov kot posvetovalnih teles Obdinskega sveta Obdine RogaSovci. V
posamezne va5ke odbore se imenujejo naslednji 6lani:

ROGASOVC!
ALOJZ MARIC
JOZEF GIDER
KAREL FREKO
KAREL LAPOSA

SOT!NA
LEON BOROVNJAK
ANDREJKA HAJDINJAK
MOJCA SVETANIE

SERDICA
MILAN FRCKO
KAREL MARIE
DANIJEL BUEEK
ANDREJ GJERGJEK

PERTOEA
JOZEF MENCIGAR
SLAVKO HAUZAR
FRANC NEMEC
DOMINIK EOUTRI-N

ROPOEA
JOZEF LANG
SLAVKO BARBARIE
EMA MULER

VEEESLAVCI
FRANCTSEK (FREDI) KRANJEC

ROBERT GOMBOC
SILVO FORJAN
EMIL KEREMAR
MOJCA RANTASA

ROGASOVC| 44
ROGASOVCT 30
ROGASOVCI 69
ROGASOVCI 20

SOTINA 97
SOTINA 75

SOTINA 19

SERDICA 63
SERDICA 132

SERDICA 1 18

SERDICA 18

PERTOEA 40 A
PERTOCA 95

PERTOEA 91A
PERTOEA 117

ROPOCA 1 1

ROPOCA 61

ROPOEA 3

VEEESLAVCI 70
VECESLAVCI 49
VEEESLAVCT 107

VEEESLAVCI 29

VEEESLAVCI 3
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NUSKOVA
TADEJ SERDT
PETER Sxootrrx
MARKo Snruoon
FRANc euRnanru

nxSrrucr
SILVESTER GOMBOC
BoJAN uneer
ANToN penSn

SVETI JURIJ
MARIJAN KIKEC
JULIJANA MECKAR
DRAGO KIKEC
DRAGO TURHA
Srernru vouRr

OCINJE
BoJAN vooRrruele
DENIS RATEJ
IOZer VIDoNJA

KRAMAROVC!
rcZer zAGoRC
JANEZ ZAGORC
AVGUST rrllnnle

NUSKOVA 1 6

NUSKOVA 54
NUSKOVA 88
NUSKOVA 80

nxSrNrcr zs n
rtrSrNrcr rg
rtrSrNrcr gz

SVETI JURIJ 105
SVETI JURIJ 81

SVET! JURIJ 52
SVET! JURIJ 1A
SVETI JURIJ 17 D

ocrNJE 37
OCINJE 3
OCINJE 3

KRAMAROVC! 18

KRAMAROVCI 21

KRAMAROVCI 3A

Pred glasovaniem je bilo navzodih 14 Elanov obdinskega sveta, od tega je 14 Elanov
glasovalo ZA.
Sklep JE BIL sprejet.

T6. 10 - Pobude in vpraianja

Joief Mencigar
- elani Dru5tva upokojencev so na svojem obdnem zboru podali predlog za spremembo

pravilnika za sofinanciranje dru5tev v obdini, saj dru5tva za svoje delovanje dobijo
premalo sredstev.

- Zaradi izgradnje vodovoda v ob6ini imajo obdani, kiZelijo na novo graditi kak5en objekt
teZave pri vlogi za izdaio gradbenega dovoljenja, saj ne morejo dobiti soglasja za
prikljudek na vodovod.

- Zaradi velike kolidine odpadkov v naravi bi se lahko v ob6ini vsaj enkrat letno izvedla
6istilna akcija.

- Predlagal je, da bi bilo dobrodoSlo, 6e bi 2upan vsaj enkrat mesedno p1sel med
va56ane Perto6e, jih seznanilz tekodimizadevami in prisluhnil njihovim predlogom oz.
te2avam.

Daniiela Kolarje predlagala, da bi se naj po vaseh postavilo ved ko5ev za smeti in pri
divjih odlagali5dih postavilo opozorilne table, da se naj na teh mestih ne odlagajo smeti.
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Karel Honratje vpra5al, ali se lahko odstranijo vodovodne cevi v Serdici, ki so prazne in bi
baje naj bile kot take neuporabne in zdravju Skodljive.
Zupanje odgovoril, da gre za suhovod oz. cevi, kiso bile poloZene v 1.fazi izgradnje vodovoda
in bodo naknadno dane v uporabo.

Andrej Kisilak
- Predlagalje, da se naj zapisniki va5kih odborov poSiljajo v vednost ob6inskemu svetu.
- Cim preJ se naj pridobi elektro soglasje, kije potrebnopii projektu Energetske zasnove.
- Za namen gradenj ravnih streh je od KPG prejel informacijo, da je omejitev za to

zapisana v ob6inskih aktih, zato bi bilo smiselno to malo preveriti.

Agata Recek je izpostavila delovanje in pristojnosti Krajinskega parka Goridko, kiv vedji meri
s svojim delovanjem in s svojimi predpisi omejuje dolodene zadeve v obmodju, kjer deluje.
Zupanje na to temo povedal, da je bil na sestanku na KP Gori6ko, kjer je bila glavna tema
ureditev sprehajalne poti okrog Kra5kega jezera ter di5denje jezera in okolice. Pro.lekt je bil
zasnovan 2e v letu 2019, vendar pa se potem ni nid ved dogajala zaradi Covid situacije. Na
eno od naslednjih sej obdinskega sveta se povabi direktorico KPG, da predstavi delovanje,
stali56a, pristojnosti javnega zavoda.

Joiica Fiika5 je ponovno predlagala vrnitev >senja< na staro lokacijo - na trg pred cerkvijo in
5olo.

Drago Bertalanii je predlagal vzpostavitev kanala, preko katerega bi 6lani obdinskega bili
seznanjeni o teko6ih zadevah. Ob6ani si Zelijo biti seznanjeni z zadevami, ki se dogajajo v
obdini in dlani obdinskega sveta so tisti, kijim lahko te informacije tudi predajo.

Ti. 13 - Razno

Zupanje dlane obdinskega sveta seznanil z naslednjimi teko6imizadevami:
- odobrena je bila vloga za pridobitev evropskih sredstev za namen postavitve multimata,

ki bo postavljen na trgu Sv. Jurija pri Kulturni dvorani ob6ine Roga5ovci;
- vloga, ki smo jo dali na razpis za izgradnjo kanalizacije v romskem naselju Pertoda je

v obravnavi in v kratkem lahko pridakujemo odgovor;
- pozivati ob6ane, da oddajo vlogo za zabojnike za steklo;
- odprt je razpis zapriznarya in nagrade Obdine Roga5ovci, zato so tudi6laniob6inskega

sveta vabljeni k podaji predlogov;
- najved te2av 5e vedno predstavlja izgradnja vodovoda. lzvajalec je zagotovil, da bo v

dolo6enem roku dela na terenu uspel dokondati, te2ava pa je prisotna pri sami
dokumentaciji, kije potrebna za predlolitev na ministrstvo in s tem pridobitev finandnih
sredstev. Obdina se je iz tega naslova tudi zadolZila, saj sredstev 5e nismo prejeli,
izvajalcu pa je potrebno obveznosti pla6evati. Da pa bil tudi pri sami dokumentaciji
zadeve Sle naprej, je bila ustanovljena delovna skupina za re5evanje in pripravo
dokumentacije, in sicer dve predstavnici iz MO Murska Sobota, predstavnik s strani
podjetja Vodovod sistema B ter iz vsake obdine po en predstavnik. SaSa Cigut in
Dragica Tomovic pa sta trenutno najbolj obremenjeni pri pripravi za oddajo potrebne
dokumentacije

RoGn

Seja je bila kondana ob 20.30 uri

Zapisala
Simona Janie

/N

Zapisnik ie bilzakliuien s sklepom Stevilka 26.
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